
ПРОТОКОЛ № 7 
ЗАСІДАННЯ ГРОМАДСЬКОЇ РАДИ 

ПРИ ІЗМАЇЛЬСЬКІЙ РАЙДЕРЖАДМІНІСТРАЦІЇ

22 грудня 2022 року Ізмаїльська райдержадміністрація
велика зала засідань

Присутні:

Члени Громадської ради при Ізмаїльській райдержадміністрації: 7 (Чілік Г.Г., Колдорар 
В.С., Сюпюр Т.П., Серпіонов А.А. - відсутні).

Начальник відділу інформаційної діяльності та комунікацій з громадськістю Емма Евель

Головний спеціаліст відділу інформаційної діяльності та комунікацій з громадськістю Ніна 
Вєтєва

ЗАТВЕРДЖЕННЯ ПОРЯДКУ ДЕННОГО ЗАСІДАННЯ № 7 ГРОМАДСЬКОЇ РАДИ

Виступив: Голова Громадської ради Фтомович П.А., який запропонував затвердити 
порядок денний засідання № 7 Громадської ради й прийняти його за основу, а саме:

I. Соціально-економічний стан в Ізмаїльському районі
II. Щодо порядку виконання Закону України «Про забезпечення функціонування 
української мови як державної» на території Ізмаїльського району
III. Підведення підсумків роботи за 2022 рік
IV. Обговорення й затвердження плану роботи на 2023 рік
V. Різне

ГОЛОСУВАЛИ:
щодо затвердження запропонованого порядку денного.
“за” - 7, “проти ” - 0, “утримались ” - 0.
Рішення прийнято.

ВИРІШИЛИ: затвердити запропонований порядок денний засідання № 7 Громадської 
ради у наступній редакції:

I. Соціально-економічний стан в Ізмаїльському районі
II. Щодо порядку виконання Закону України «Про забезпечення функціонування 
української мови як державної» на території Ізмаїльського району
III. Підведення підсумків роботи за 2022 рік
IV. Обговорення й затвердження плану роботи на 2023 рік
V. Різне



І. СОЦІАЛЬНО-ЕКОНОМІЧНИЙ СТАН В ІЗМАЇЛЬСЬКОМУ РАЙОНІ

Виступив: Фтомович П.А., який запропонував заслухати інформацію щодо соціально- 
економічного стану в Ізмаїльському районі у 2022 році.

Слухали: Вєтєву Н.В., яка довела інформацію щодо соціально-економічного стану в 
Ізмаїльському районі у 2022 році, зокрема під час дії правового режиму воєнного стану.

Виступив: Ширенков А.Д., який уточнив інформацію щодо можливості проведення 
моніторингу цін на генератори та паливні матеріали у межах Ізмаїльського району.

Виступила: Аршинова О.Л., яка уточнила інформацію щодо енергопостачання, 
застосування екстрених чи погодинних відключень у межах територіальних громад 
Ізмаїльського району.

Виступив: Фтомович П.А., який запропонував прийняти інформацію до відома.

ГОЛОСУВАЛИ:
“за” - 7, “проти ” - 0, “утрималося ” - 0.
Рішення прийнято.

ВИРІШИЛИ:
Прийняти інформацію до відома.

II. ЩОДО ПОРЯДКУ ВИКОНАННЯ ЗАКОНУ УКРАЇНИ «ПРО ЗАБЕЗПЕЧЕННЯ 
ФУНКЦІОНУВАННЯ УКРАЇНСЬКОЇ МОВИ ЯК ДЕРЖАВНОЇ» НА ТЕРИТОРІЇ 
ІЗМАЇЛЬСЬКОГО РАЙОНУ

Виступив: Фтомович П.А., який запропонував заслухати інформацію щодо порядку 
виконання Закону України «Про забезпечення функціонування української мови як 
державної» на території Ізмаїльського району.

Слухали: Вєтєву Н.В., яка доповіла інформацію щодо порядку виконання Закону України 
«Про забезпечення функціонування української мови як державної» на території 
Ізмаїльського району.

Виступив: Фтомович П.А., який запропонував прийняти інформацію до відома.

ГОЛОСУВАЛИ:
“за” - 7, “проти ” - 0, “утрималося ” - 0.
Рішення прийнято.

ВИРІШИЛИ:
Прийняти інформацію до відома.

III. ПІДВЕДЕННЯ ПІДСУМКІВ РОБОТИ ЗА 2022 РІК

Виступив: Фтомович П.А., який доповів звіт голови Громадської ради щодо діяльності 
Громадської ради при Ізмаїльській районній державній адміністрації за 2022 рік.

Виступив: Фтомович П.А., який запропонував прийняти звіт голови Громадської ради. 
ГОЛОСУВАЛИ:



“за” - 7, “проти ” - 0, “утрималося ” - 0. 
Рішення прийнято.

ВИРІШИЛИ:
Прийняти звіт голови Громадської ради.

IV. ОБГОВОРЕННЯ Й ЗАТВЕРДЖЕННЯ ПЛАНУ РОБОТИ НА 2023 РІК

Виступив: Фтомович П.А., який запропонував внести пропозиції та обговорити перелік 
актуальних питань, які будуть внесені до Плану роботи Громадської ради на 2023 рік.

Виступив: Фтомович П. А., який запропонував внести до Плану роботу на 2023 рік питання: 

про фінансування програм соціального захисту населення району бюджетами 
територіальних громад.

Виступив: Бутенко А.В., який запропонував внести до Плану роботу на 2023 рік питання: 

щодо порядку ціноутворення та державного регулювання цін на продукти, що мають 
істотну соціальну значущість.

ГОЛОСУВАЛИ:
“за” - 7, “проти ” - 0, “утрималося ” - 0.
Рішення прийнято.

ВИРІШИЛИ:
Включити ці питання до Плану роботи Громадської ради на 2023 рік.

V. РІЗНЕ

Слухали: Фтомовича П.А., який запропонував закрити засідання.

ГОЛОСУВАЛИ:
щодо закриття сьомого засідання Громадської ради:
“за” - 7, “проти ” - 0, “утримались ” - 0. 
Рішення прийнято.

ВИРІШИЛИ: сьоме засідання Громадської ради в^а^ати закритим.

П.А. Фтомович

Н.В. Вєтєва


